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Abstract (en)
The device has a profiled rail (1) with a receptacle (2) for an intermediate profile (3) and/ or a sealing unit (4). The receptacle is in the form of a
bulge. The intermediate profile is provided with a tubular section and a grating. The grating is formed by shoulders. The intermediate profile is loaded
with PVC-foam. The sealing unit has a base body, which has a bent surface and two sealing lips are formed at sides turned away from the bent
surface .

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Halterung von Platten mit einer Profilschiene (1), die Aufnahmen für mindestens ein Zwischenprofil (3)
und/oder mindestens eine Dichtung aufweist. Das Zwischenprofil (3) weist einen rohrförmigen Querschnitt auf und ist mit einer Rasterung (32)
versehen. Die Erfindung betrifft weiterhin eine Profilschiene (1) sowie eine Dichtung (4) zum Einbringen in einer solchen Vorrichtung.
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